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Protokół Nr 7/2019/VIII 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 14 maja 2019 roku 

 

Miejsce posiedzenia: sala 10, budynek C Urzędu Gminy 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 1600 

Obecni członkowie Komisji:  

Marcin Kobos – przewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – członek Komisji 

Damian Skwierzyński – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

Łukasz Grewling – członek Komisji 

Dorota Barełkowska – członek Komisji 

Goście zgodnie z  Listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów nr 5 i 6. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu – opinia komisji.  

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzył Marcin Kobos – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej. 

2. 2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przewodniczący stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad. 

4.  

5. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad, który wszyscy obecni przyjęli 

jednogłośnie. 
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4. Przyjęcie protokołów nr 5 i 6  

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołów. Wszyscy obecni 

członkowie przegłosowali jednogłośnie przyjęcie w/w protokołów.  

 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu – opinia komisji. 

 

Dochody i wydatki w działach: 

801 – oświata i wychowanie 

854 – edukacja i opieka wychowawcza  

921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

926 – kultura fizyczna  

 

Omówiła Pani Skarbnik Gminy Katarzyna Jackowiak. Plan dochodów - w wysokości 

218.195.061,31 zł. Wykonanie dochodów i procentowy stopień realizacji planu, ukształtował 

się na poziomie 101,95% (222.446.740,11 zł), w tym dochodów bieżących na poziomie 

102,06% (215.983.573,42 zł) i dochodów majątkowych na poziomie 98,43% (6.463.166,69 zł).  

Ogółem wykonanie dochodów w 2018 roku kształtuje się na poziomie 101,95%.  

W dziale 801– oświata i wychowanie, Skarbnik powiedziała, że wykonanie jest wysokie - na 

poziomie 102,08% w stosunku do ustalonego planu. 

W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza łączne wykonanie na poziomie 101,49% 

planu, gdzie wpływów z dotacji celowych na realizację stypendiów socjalnych w wysokości 

100,00% planu oraz wpływów z dotacji celowych przeznaczonych na dofinansowanie zakupu 

podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów w wysokości 81,85% planowanych. 

Wykonanie 102,45% planu występuje z tytułu wpływów z różnych dochodów i dotyczy 

częściowej odpłatności za kolonie i obozy.  

W dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego wykonanie ogółem wysokie, na 

poziomie 102,79%, wpływy z najmu - wykonanie nieco wyższe od założeń na 2018 rok               

w wysokości 105,13% oraz w wysokości 102,77% zaplanowanych na ten cel środków,                 

a wpływy z różnych dochodów - wykonanie 100,49% planu oraz z tytułu rozliczeń/zwrotów         

z lat ubiegłych wykonanie 100,00%. 

W dziale 926 – kultura fizyczna wykonanie za 2018 rok wysokie, ogółem 105,35% planu. 

 

Pani Skarbnik przeszła do omawiania załącznika wydatki bieżące, w tym wydatki na 

wynagrodzenia i składki od nich naliczane, wydatki związane z realizacją zadań statutowych 

jednostek budżetowych, wydatki na dotacje na zadania bieżące, wydatki na świadczenia na 

rzecz osób fizycznych, wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa 

w art.5 ust.1 pkt.2 i 3 oraz wydatki na obsługę długu. Wyszczególnione są także wydatki 
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majątkowe. Pani Skarbnik dodała, że wydatki zaplanowano w wysokości  245.379.362,53 zł, 

natomiast wykonanie - 231.911.375,24 zł, procentowo-  94,51%, w tym wydatków bieżących 

93,92% (kwota 176.525.909,94 zł) i wydatków majątkowych 96,43% (kwota 55.385.465,30 zł). 

W dziale 801 – oświata i wychowanie, wykonanie - 95,38% planu.  

W dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, wykonanie stosunkowo wysokie, 

ogółem 95,05% planu. 

W dziale 926 – kultura fizyczna – wykonanie ogółem 96,69% planu. 

W dyskusji brali udział wszyscy radni, ewentualne niejasności i uwagi wyjaśniała Pani Skarbnik 

Katarzyna Jackowiak, Pani Bogusława Świerkiel Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Oświaty                          

i Zarządzania Kadrami oraz I Zastępca Wójta Ewa Noszczyńska – Szkurat.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Kobos poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018. Członkowie Komisji jednogłośnie 

wyrazili opinię pozytywną. 

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

Podjęto następujące tematy: 

- rozbudowa szkoły prywatnej w Lusówku  

- Zespołu Szkół Technicznych – dyskutowano o zawodach, które pojawią się od pierwszej 

klasy, klasach jednozawodowych, wielozawodowych. Pani I zastępca Wójta wspomniała też o 

podpisanych listach intencyjnych z firmami m.in. Balma, Schatdeccor, Kimball Electronic. 

Wyjaśniła, że w pierwszym roku nauki w Zespole Szkół technicznych przewidziano miejsce dla 

80 uczniów (docelowo ma być ich 400). Trwa promocja szkoły w klasach siódmych i ósmych, 

rodzice uczniów tych klas mają możliwość zwiedzać firmy które oferują współpracę.  

- Przewodniczący zaproponował by posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

latem odbywały się w tygodniu, w którym jest sesja.  

 

6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej o godz. 17:20 zamknął 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

/-/ Marcin Kobos 

 

 

 

Protokołowała: Paulina Sobańska 


